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Goodyear Lastikleri T.A.Ş.’nin 11 Nisan 2019 tarihinde yapılan 2018 yılı Olağan Genel Kurul 

Toplantısında Sorulan Tüm Sorular ve Bu Sorulara Verilen Cevaplar 

Gündemin 2. maddesinde söz alan Sabri Güven 600 milyon yedek akçesi olan şirketin borçluluğunun 

neden bu kadar yüksek olduğunu sordu. Yatırımcı İlişkileri Müdürü Eser Taşçı söz aldı. Sektördeki 

nakit sıkıntısı ve ticari alacakların vadelerinin uzatılması sebebiyle, sektördeki diğer şirketler gibi 

borçlanmanın artırılmasının icap ettiğini belirtti. 

Söz alan Sabri Güven İzmit’teki fabrikadaki yolsuzlukla ilgili bilgi almak istediğini ve Şirket’in bu 

konuda yasal işlem yapıp yapmadığını sordu. Yatırımcı İlişkileri Müdürü Eser Taşçı söz aldı. Şirket’i 

aldatmaya yönelik bir plan yapıldığının ortaya çıkarıldığını, bunun üzerine kapsamlı araştırma ve 

disiplin soruşturmalarının yapıldığını, sürecin sonunda 4 çalışanın iş akitlerinin feshedildiğini, ayrıca 

konunun Cumhuriyet Başsavcılığı’na taşındığını belirtti. Son olarak tespit edilen olayın Şirket’in 

üzerinde önemli olumsuz etki yaratmasını beklemediklerini ve Şirket’in bu konularda katı 

politikalarının olduğunu ifade etti. 

Gündemin 4. maddesinde Sabri Güven söz aldı. Maddi duran varlıkların 319.000.000 TL’ye çıktığını, 

bu kapsamda herhangi bir alım yapılıp yapılmadığını, bu konuda Şirkete soru yönelttiğini bu soruların 

Yönetim Kuruluna iletilip iletilmediğini sordu. Yatırımcı İlişkileri Müdürü Eser Taşçı söz aldı. Bu 

artışın makine ve ekipman artışına bağlı olduğunu, yatırımcılardan gelen tüm taleplerin mevzuata uygun 

bir şekilde Kurumsal Yönetim Komitesi aracılığıyla Yönetim Kuruluna iletildiğini belirtti. 

Gündemin 7. maddesinde Sabri Güven söz aldı. Şirketin 600.000.000 TL civarında yedek akçesi 

olduğunu, ancak temettü dağıtımının yetersiz olduğunu ve artırılması gerektiğini belirtti. Yatırımcı 

İlişkileri Müdürü Eser Taşçı söz aldı. Şirketin kar dağıtım politikasına uygun olarak kar dağıtımı 

yaptığını, mevcut durumda döviz dalgalanmaları da göz önünde bulundurularak bu şekilde kar payı 

dağıtımı yapılmasına karar verildiğini belirtti. 

Emine Kayar söz aldı. Yönetim kurulu üyelerinin uzun süredir aynı kişilerden oluştuğunu ve değişiklik 

yapılması gerektiğini belirtti. Yönetim Kurulu üyesi Mahmut Sarıoğlu söz aldı. Yönetim kurulu 

üyelerinin her birinin alanında uzman kişiler arasından aday gösterilip genel kurul tarafından seçildiğini 

belirtti. Yatırımcı İlişkileri Müdürü Eser Taşçı söz konusu atamaların Şirket esas sözleşmesine ve sair 

mevzuata uygun bir şekilde gerçekleştiğini belirtti. 

Gündemin 17. maddesinde, Güven Güven söz aldı. Ülkenin mevcut durumunda Şirketin finansal 

tablolarındaki göstergelerin oldukça iyi göründüğünü, buna rağmen kar dağıtımı oranını düşük 

bulduğunu ve ufak yatırımcının gözetilmediğini belirtti. İsmail Topal söz aldı. Şirketin çalışmalarını 

genel olarak beğenmekle beraber satışların artırılması için özellikle promosyon olmak üzere tanıtımların 

artırılarak satışların artırılması yönünde bir öneride bulundu. Sabri Güven söz aldı. Küçük yatırımcıları 

memnun edecek bilgi akışının gelecekte sağlanmasını temenni ettiğini belirtti. 

Zeynep Demirhan elektronik ortamdan sermaye piyasası mevzuatı uyarınca yönetim kurulu üyelerinin 

en az %25’inin kadın olması gerektiğini belirterek buna dair Şirketin bir uyum politikası belirleyip 

belirlemediğini sordu. Yatırımcı İlişkileri Müdürü Eser Taşçı söz aldı. Şirketin bu eksikliğin farkında 

olduğunu, yönetim kurulu üyeliğine seçimler için birçok kriter olması sebebiyle buna ilişkin 

çalışmaların yapıldığını ve önümüzdeki dönemde bu şekilde bir yapının hayata geçirilebileceğini 

belirtti. 


